
Söra Södra Samfällighetsförening

Protokoll fört vid styrelsemöte 2013-05-07

Plats: Mötet hölls hos Anette Blomgren, Söravägen 139, 
Kl. 19:30 – ca 20:30

Närvarande: Hans Ragert
Anette Blomgren
Kicki Ericsson
Gun-Britt Johnson
Ola Martis
Inger Ståhlgren

Ej närvarande: Sarita Dale

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordföranden Hans Ragert.

§ 2 Ekonomi och underhåll
Kassören, Kicki Ericsson, informerade om det ekonomiska läget och meddelade 
att samtliga utestående samfällighetsavgifter nu är inbetalade.

Hans informerade om att han redan nu kommer att begära in offerter på 
vinterunderhållet från flera olika företag.

Motorgräsklipparen i D-området är trasig. Styrelsen beslutade att en ny kunde 
köpas in, då reparationskostnaden inte blir lägre. 

§ 3 Inkomna ärenden
Inga skriftliga ärenden hade kommit in.

§ 4 Övriga frågor
Fastighetsägarna i Söravägen 129 (Löfström) och 135 (Levin) har till 
ordföranden framfört önskemål om att tillsammans få uppföra en liten lekstuga 
med rutschkana vid utsidan av fotbollsplanens ena kortsida. Styrelsen beslutade 
tillgodose detta önskemål under förutsättning att lekstugan hålls tillgänglig även 
för andra barn i området, då den kommer att stå på allmän mark. Skador som ev. 
kan uppstå – på barn eller stuga – ansvarar och står fastighetsägarna själva för. 

Gun-Britt Johnson påpekade att oklarhet verkar föreligga gällande vem som 
ansvarar för sopning av cykelvägen mellan vår samfällighet och 
grannsamfälligheten. Gun-Britt kommer att kontakta kommunen för besked.
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I D-området har önskemål framförts om att få anlägga en gräsmatta runt den lilla 
sandlådan. Styrelsen beslutade att jord och gräsfrön får köpas in för ändamålet.

Avloppsbrunnen i soprummet i C-området är igenproppad och Gun-Britt 
rekommenderades av styrelsen att vända sig till Robert Löfström.

På städdagen framfördes önskemål om papperskorgar i området men på grund 
av tidigare dåliga erfarenheter beslöt styrelsen att inte sätta upp några.

Styrelsen har ännu inte fått något underlag för hur man skulle kunna gå tillväga 
när det gäller grävling och räv under husen. 

En fråga om fotbollsplanen togs upp av Gun-Britt. Då den sällan används att 
spela fotboll på, har hon och några andra hundägare lekt med sina hundar där. 
Fotbollsplanen får användas av alla men barnen har företräde. De som tränar 
sina hundar där måste naturligtvis se till att plocka upp efter dem, eftersom 
planen inte är någon rastgård.

Styrelsen har tyvärr kunnat konstatera att soprummen inte bara används för 
hushållssopor. Även grovsopor lämnas där, vilket inte är tillåtet. Var och en 
måste själv se till att forsla dessa till Brännbacken eller be någon om hjälp med 
detta. Styrelsen uppmanar föräldrar i området att inte skicka soppåsar med små 
barn, som inte kan öppna locken till tunnorna. Påsarna läggs då på golvet och 
lockar till sig icke önskvärda skadedjur.

Sopkärlen kommer att rengöras inuti onsdagen den 15 maj – efter den ordinarie 
tömningen. Anslag kommer att sättas upp.

I C-området kommer Gun-Britt Johnson att dela uppdraget som områdesvärd 
med Klas-Göran Wändesjö.

Strålkastarna vid garagen kommer, enl. Ola Martis, att ses över av Norrsidans 
Bygg.

Beträffande sommarunderhållet uppgavs i förra protokollet (2013-04-09) fel 
firmanamn. Det ska vara JEA Fastigheter AB och inget annat. 

Kicki informerade om att D-området kommer att ha en extra städdag i sommar.

Vidare informerade Ola om att markskadorna efter snöröjningen kommer att 
åtgärdas inom en snar framtid.

Ang. trädet som fälldes i D-området, trots att styrelsebeslut inte förelåg, kommer 
Sarita Dale och Kicki att fortsätta diskussionen med berörda.

§ 5 Nästa möte
Beslöts att nästa styrelsemöte hålls tisdag 4 juni, kl. 19:30, på Söravägen 133.
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§ 6 Mötet avslutas
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

Inger Ståhlgren Hans Ragert
Sekreterare Ordförande
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